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M I N U T Ă  

încheiată astăzi 23.02.2022 la dezbaterea publică privind Proiectul de hotarare privind 
aprobarea Programului de transport rutier de persoane prin servicii regulate în judetul 

Arges cu valabilitate 2023 –  2029 
 

Dl. Marius Nicolaescu - Vicepreședintele consiliului județean  – Bună ziua ! Bine ați 
venit la dezbatearea publică referitoare la Proiectul de hotarare privind aprobarea Programului de 
transport rutier de persoane prin servicii regulate în judetul Arges cu valabilitate 2023 –  2029, 
organizată de Consiliul Județean Argeș. 

La aceasta dezbatere participă : domnul Administrator Public, domnul Secretar General al 
Judetului, reprezentantul Autoritatii Judetene de Transport, Sef  Serviciu Juridic –Contencios, 
responsabilul pentru relatia cu societatea civil – Sef  Serviciu Legislativ – Transparenta 
Decizionala si  reprezentantul Institutului de Cercetari in Transporturi – INCERTRANS  
Bucuresti. 
Sunt prezenti cetateni interesati si reprezentati ai asociatiilor de transportatori autorizati, 
operatori de transport rutier autorizati, precum si primari  sau reprezntantii acestora ( conform 
listei atasate). 
 Am considerat ca la aceasta dezbatere este normal sa fie invitati primarii sau persoanele 
desemnate de catre acestia , pentru ca Programul de transport are o legatura directa si cu 
activitatea dumnealor si chiar am primit unele propuneri din partea administratiilor publice. 
 
Ordinea de zi a evenimentului cuprinde : 

1. Anuntarea denumirii proiectului de hotarare si prezentarea procedurii , precum si a 
regulilor de desfasurare a dezbaterii publice . 

2. Dezbaterea proiectului de hotarare ce face obiectul intalnirii, cu luari de cuvant ale 
participantilor, ce vor respecta ordinea de inscriere a acestora pe lista pusa la dispozitie la 
intrarea in sala. 

 
Domnul Vicepresedinte Nicolaescu Marius anunta denumirea proiectului de hotarare si 

apoi da cuvantul reprezentantului INCERTRANS Bucuresti. Acesta prezinta modalitatea de 
realizare a studiului de trafic , in baza caruia s-a intocmit programul de transport. 

- Domnul Vicepresedinte: propun sa incepem cu localitatile limitrofe , Primaria Stefanesti . 
- Dl. Primar  Velcea Nicolae : propun sa fie reluate traseele anterioare care sunt aferente 

ADI TRANSPORT, erau 4 linii, acum sunt 6 linii, dar sunt traseele care circula in Pitesti 
si fac legatura cu Orasul Stefanesti.  

- Dl. Vicepresedinte:programul de transport intra in vigoare din 2023.Trebuie sa aprobam 
acest program în ședința din martie, să vorbim cu dl. Primar Gentea  si dacă 
PUBLITRANS  poate asigura acest transport către Stefanesti.  

- Dl. Primar  Velcea Nicolae :am vorbit cu dl. Gentea și a zis ca nu poate asigura 
transportul la cest moment. Dar putem face o licitație condiționată pentru Stefanesti cu 
intrare din Pitesti. 

- Domnul Vicepresedinte: să facem o discuție cu toate localitatile care fac parte din Zona 
Metropolitană și o intalnire cu ADI TRANSPORT. 



- Reprezentant INCERTRANS :spun ca nu se poate face acest lucru, deoarece sunt 
constituite niste grupe.  

- Reprezentant INCERTRANS: poate formăm o grupa doar cu localitatile limitrofe 
Pitestiului pe o perioada mai scurta. Sa dezvoltam Zona Metropolitana care sa se 
integreze in  programul nostru de transport. 

- Dl. Racheru - Primar al Comunei Budeasa : nu stiu daca putem face parte din Zona 
Metropolitană, nu stim dacă ne primește.Eu doresc mentinerea traseelor si statiilor care 
deservesc comuna cu transport autobuze si modificarea orelor de plecare si sosire 
conform propunerii transmise catre consiliul judetean.  

- Reprezentant INCERTRANS: solicitarea poate fi rezolvată, 3 curse cu autobuz si o cursa 
cu microbuz. 

- Dl.Primar - Primaria Merisani si Asociatia Partener  pt. Tine :  pentru T037- Intoducerea 
unei curse pe directia de intors a traseului cu plecare catre Pitesti la ora 11,30. 

- Reprezentant INCERTRANS: solicitarea poate fi rezolvată. 
- SC AUTO TEHNIC SRL : solicită mentinerea orarului de transport actual si a capacitatii 

de transport . T0 21, T0 22, T0 23, T 031. Introducerea unui nou traseu  : Curtea de Arges 
– Albestii de Arges – Oesti.  

- Reprezentant INCERTRANS: se va mai analiza solicitarea privind mentinerea orarului de 
transport actual si a capacitatii de transport, iar noul traseu nu se poate introduce , se 
poate efectua si prin tranzit cu traseu special. 

- SC P&G KRAFT SPEDITION SRL : Mentinerea orarului de transport actual si a 
capacitatii de transport  - T 045, T 043. Introducerea unui nou traseu  : Pitesti – Micesti – 
Purcareni. 

- Reprezentant INCERTRANS: traseul de Păuleasca va trece si prin Purcareni. 
- SC.OVIDIUS TRADING SRL : traseul  T037 – nu se justifica , solicita eliminarea 

acestuia.  
- Reprezentant INCERTRANS: traseul T037 este solicitat de Primaria Merisani. 
- SC VILIANA EXPRES SRL : solicita   pentru T 029- Mentinerea desfasurarii activitatii 

de transport cu microbuze , autobuzele nu se justifica, propunri privind programul orar  si 
pentru T 035- modificare orar de trasport.Eliminarea traseelor T027, T028. 

- Reprezentant INCERTRANS: Da, pentru programul orar se poate discuta .Pentru T027, 
T028, acestea s-au facut in jurul UAT –urilor, la solicitarea acestora. 

- SC ALPIN  STAR SRL: discutia a fost in jurul traseelor din Grupa nr.06 si nr. 07 - care 
se suprapun si a solicitat inlocuirea si eliminarea unora dintre ele . 

- Reprezentant INCERTRANS: nu se suprapun traseele decat pe o distanta foarte mica .Se 
mai poate analiza. 

- SC VULTURUL & COMPANY SRL sustinut de Primaria Vulturesti: Introducere traseu 
nou Grupa nr. 04: Boteni –Mioveni –Pitesti Modificare traseu Grupa nr.01 : C-lung – 
Valea Mare Pravat – Vulturesi.solicitari sustinute de Primaria Vulturesti, Primaria 
Davidesti si Primaria Boteni. 

- Reprezentant INCERTRANS: se vor analiza. 
- SC NMD LOGISTIC KLASS EXPERT SRL: T024- Modificarea tipului de vehicul , 

mentinerea microbuzelor si desfiintarea rezervei. 
- SC MITRU SERVROM SRL: solicita modificari de trasee. Grupa nr.07, sustinute si de 

Primariile : Teiu, Stefan cel Mare, Slobozia, Negrasi, Ratesti. 



- Reprezentant INCERTRANS : da, se va face o analiza impreuna cu primariile. 
- SC SAVAS PRODCONSTRUCT SRL : cum pot licita transportatorii mici grupele , se 

incalca Legea 92. 
- Reprezentant INCERTRANS: vin in asociere cu transportatorii mari . 
- SC LAURIOTOP SHOW SRL: privitor la T030 sa se faca o bucla , dar fara autobuz, 

T032- Mentinerea si desfiintarea unor statii, autobuze , microbuze, rezerve, ore  de 
plecare pe aceste trasee.Desfiintarea statiei Fagaras din Curtea de Arges. 

- Reprezentant INCERTRANS: pentru T30 se poate reanaliza si rezolva si pentru T32, dar 
desfiintarea statiei Fagaras este problema Primariei Curtea de Arges. 

- Domnul Vicepresedinte:este o problema si la Pitesti asemanatoare, o sa avem o discutie 
cu Primaria Curtea de Arges. 

- SC VILIANA EXPRES SRL: solicita T 035 modificare orar de trasport, T 027 , T 028- 
Solicita elimirarea acestora , deorece nu se mai executa de o perioada mare de timp , nu 
sunt calatori. 

- SC TESSORO CENTER SRL : privitor la Grupa  nr.06. Introducere traseu nou Pitesti – 
Costesti – Strambeni si orarul propus cu 2 masini/10 locuri. Eliminare traseu Pitesti – 
Costesti –Curteanca. 

- Domnul Vicepresedinte: o sa facem o analiza . 
- Reprezentant INCERTRANS: s-au facut niste criterii.  
- SC ANDRE –ALY TRANS SRL sustinut de Primaria Bogati : pentru T86 solicita ca 

transportul sa se faca cu microbuze . 
- Reprezentant INCERTRANS: nu se poate schimba capacitatea masinilor, deoarece din 

datele de la ISJ Arges numarul elevilor care circula pe acest traseu este mare. 
- D-ra. Cîrstea Alexandra :solicita introducerea unor ore de plecare si de sosire din 

Autogara Crampotani, respectiv ora 5 30 si 2300. 
- Domnul Vicepresedinte: este o solicitare care se va rezolva. 
- SC TRANS MERIDIAN EXCLUSIVE RAL SRL: solicita mentinere orar plecari si sosiri,  

mentinere  autogara de plecare, comasare trasee T034,T035,T036. 

- Domnul Vicepresedinte: da, se rezolva. 
- SC NYCOLO PERFECT SRL : Propunere modificari si unificare trasee, program orar , 

numar curse. T049, T052, T053, T054, T055, T056. Traseu Vedea, Traseu Uda, Traseu 
Gorgan este zona izolata, nu se efectueaza de 5 ani. 

- Reprezentant INCERTRANS : da, se poate rezolva. 
- Asociatia Partener  pt. Tine  si Primaria Merisani : Intoducerea unei curse pe directia 

Curtea de Ag – Pitesti  de intors a traseului cu plecare catre Pitesti la ora 23,30 - T 036. 
- Asociatia Patronala a Transportatorilor de Persoane din Judetul Arges: dezbatere privind 

Metodologia de atribuire, grupele de trasee nou formate, valabilitatea licentelor de traseu. 
- SC PRONTO TRANS 2003 SRL: Propune ore de plecare – sosire Pitesti – Lunca 

Corbului – Marghia,  Pitesti – Sapata – Dealul Bradului. 
- Reprezentant INCERTRANS : da, se poate analiza. 
- Domnul Vicepresedinte: În concluzie , am auzit solicitarile dvs , o parte au fost rezolvate 

acum si mai sunt si altele pe care le vom rezolva. Noi am avut deschidere si de aceea v-
am trimis adrese.Ne –am propus sa aprobam programul de transport in luna martie.  

- SC SAVAS PRODCONSTRUCT SRL : va rugam daca putem modifica aceste grupe. 



- Domnul Vicepresedinte : acest lucru nu stiu daca putem , dar o sa mai avem o întalnire ca 
să putem finaliza acest program. 
Va multumesc ! Buna ziua 1 
 

 Marius Nicolaescu - Vicepreședintele consiliului județean  __________________ 

 Cristian Puiu - Administrator Public__________________ 

 Ionel Voica - Secretar General al Judetului__________________ 

 Cătălina Predescu - Sef  Serviciu Legislativ Transparenta Decizionala__________ 

 Veronica Stroe - Sef  Serviciu Juridic –Contencios _____________ 

 Romus Ungureanu – Sef  Birou Autoritatea  Judeteana  de Transport___________ 


